
 

Zapisnik sa druge sednice Saveta roditelja u školskoj 2020/2021. godini 

 

Dana 24.09.2020. godine održana je prva sednica Saveta roditelja za školsku 2020/2021. godinu. 

Sednici su prisustvovali direktorka škole Jovana Milenković, zamenica direktora i pedagog škole 

Tatjana Perišić, psiholog škole Maja Dimitrijević, pedagog škole Jelena Nikolić Krstić, sekretar 

škole Danijela Lončarević i učiteljica Ivana Milošević, kao i predstavnici 27 odeljenja od 36 koliko 

ih trenutno ima u školi.  

 

Direktorka je otvorila sednicu, predložila dnevni red koji je jednoglasno usvojen i konstatovala 

da postoji kvorum za održavanje sednice.  

Na sednici su razmatrane sledeće tačke dnevnog reda: 

1. Usvajanje Zapisnika sa prve sednice Saveta roditelja 

2. Izbor člana Saveta roditelja za Školski odbor 

3. Upoznavanje sa Zapisnicima inspekcijskih nadzora 

4. Predlozi za unapređenje nastavnog procesa na osnovu zaključaka radne grupe 

5. Tekuća pitanja (obezbeđenje učenika, ishrana učenika u produženom boravku, itd) 

 

1. Usvajanje Zapisnika sa prve sednice Saveta roditelja 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

2. Izbor člana Saveta roditelja za Školski odbor 

Oformljena komisija od tri člana: Jasmina Belić, predsednik komisije, Maja Ranđić i Branko Milić 

uspostavili su tajno glasanje za izbor člana Saveta roditelja za Školski odbor. Predloženi su 

kandidati: Senka Vlatković Odalić, Branka Vuletić i Marija Minić. Glasanjem je utvrđeno da je za 

izbor u Školski odbor na period od godinu dana izabrana Senka Vlatković Odalić, za koju je glasalo 

22 predstavnika iz Saveta roditelja. 

 

3. Upoznavanje sa Zapisnicima inspekcijskih nadzora 

Direktorka škole je članove Saveta roditelja upoznala sa izvršenim vanrednim inspekcijskim 

nadzorima u školskoj 2019./2020. godini, a na osnovu nekoliko prijava koje je inspekcija u više 

navrata primila. U pitanju su bile prijave koje su se ticale neregularsnosti u obavljanju nastave iz 

predmeta Čuvari prirode i Svakodnevni život, kao i prijave na rad direktorke škole. Tom prilikom, 



direktorka je članove Saveta roditelja upoznala sa primedbama, predloženim merama i 

realizacijama naloženog, a po osnovu inspekcije.  

Nekoliko roditelja iz reda Saveta roditelja dalo je predlog da se ovakve stvari učine dostupnim 

prema informacijama od javnog značaja na mail ili preko sekretara škole, za sve one koji žele 

detaljno da se upoznaju sa merama i samim inspekcijskim nadzorom, a da se na samim sednicama 

upoznamo samo sa zaključcima istih. 

 

4. Predlozi za unapređenje nastavnog procesa na osnovu zaključaka radne grupe 

Sastanak radne grupe održan je 17.09.2020. godine, nakon čega je došlo i do sastanka sa 

direktorkom škole, a na samoj sednici Saveta, Senka Vlatković Odalić ispred radne grupe, iznela 

je sledeće zaključke: 

- ključni problem komunikacija sa nastavnicima koja izostaje sve vreme 

- predlog radne grupe je da nastavnici svake nedelje unapred na sajt škole – kao platformu 

za pomoć učenicima, stavljaju materijale i plan rada koji će se te nedelje raditi, kako bi se 

deci olakšalo praćenje nastave 

- jasno odrediti i definisati kada se održavaju redovne konsultacije sa učenicima, kao i u 

kojoj formi će biti organizovane: dopunska, dodatna nastava ili sekcija 

- definisati da li se nastava putem RTS-a gleda ili ne, budući da pojedini nastavnici predaju 

gradivo koje se razlikuje od onog sa TV ekrana 

- molba da se uvaži preopterećenost učenika dinamikom i obim gradiva koje nije 

prilagođeno situacijom u kojoj se nalazimo, uz naglašavanje na ono što i Svetska 

zdravstvena organizacija i ostale institucije preporučuju i savetuju: fleksibilnost u radu i 

međusobnom odnosu 

Direktorka je tim povodima istakla kako su završene Google učionice za sve nastavnike i da će 

uskoro i svi učenici imati pristupe za svoje G-naloge. Dodala je da je svesna izazova koji su pred 

nama i potvrdila da postoje izvesne neažurnosti u pojedinim predmetima na sajtu. Razredne 

starešine će učenicima podeliti pristupne podatke za naloge, predviđanja su da će Google 

učionica zaživeti od početka oktobra, a do tada će podrška na sajtu biti adekvatnija i potpunija 

što se tiče sadržaja i planiranih lekcija.  

Kada su u pitanju otvorena vrata i roditeljski sastanci, zbog trenutne situacije se neće održavati 

lično, već će na sajtu škole biti dostupne mail adrese svih nastavnika, sa vremenom i rasporedom 

u kojem će biti moguće kontaktirati tim povodima.  

Nekoliko roditelja/predstavnika starijih razreda istaklo je probleme koji su i dalje aktuelni, 

neki i pojačani, a tiču se nastave i gradiva za učenike. Sedmi razredi imaju problema sa fizikom, 

matematikom, tehnikom i tehnologijom (prirodnim naukama) u smislu da je gradivo neadekvatno 

i nesrazmerno polučasovnoj nastavi i tempu kakav jeste. Od učenika se mnogo očekuje, malo ili 

nimalo ne objašnjava, izostaje podrška i komunikacija sa nastavnicima, sve je ostavljeno deci i 

njihovim roditeljima da sami iznalaze načine za savladavanje gradiva i pripremanje za kontrolne 

koji su najavljeni već od poslednje nedelje septembra i za početak oktobra.  



Direktorka je istakla da je nastavnici fizike skrenuta pažnja na ukazane probleme i objašnjeno joj 

je kako da ažurira i prilagodi gradivo. Roditelji su dalje istakli kako nastavnica daje preobimne 

domaće zadatke koji treba da se urade u kratkom roku (50 zadataka za do sledećeg časa), predložili 

su da bi bilo dobro da se postupak rada tih i, uopšte, zadataka, postavi na sajt/podršku nastavi, 

kako bi deca mogla lakše da usvoje i nauče iste. Ista molba/predlog izneta je i za ostale predmete 

iz reda prirodnih nauka, sa čim se direktorka načelno složila.  

Takođe, istaknut je i problem sa stranim jezicima – sat vremena mesečno nastave u školi i isto 

toliko kod kuće nije dovoljno da deca iole savladaju drugi jezik, te je molba da se iznađe način da 

se pojača broj časova u školi iz stranih jezika.  

Pored toga, skrenuta je pažnja i na to da nisu svi materijali na sajtu škole ažurirani i postavljeni 

kako treba. Konkretno, nedostaju za VI4 iz predmeta Biologija. Objašnjeno je da, i pored 

izostajućeg materijala, ono što postoji za ostala odeljenja se odnosi i na VI4, materijal se postavlja 

na nivou nedelje i na nivou celog razreda. 

Direktorka je dodala da će sve tamo gde nisu poslušana obaveštenja, preporuke i nalozi postojati 

konsekvence za nastavnike.  

Generalno je pitanje i zabrinutost roditelja kako je došlo do tesnaca na koji se mesecima 

upozoravalo, i kako se opet sve radi na štetu učenika. Pored toga, ponovljena je molba roditelja 

da se uspostavi usaglašenost nastave, da se pojača kontrola protoka informacija na sajtu škole, kao 

i da se uvedu blagovremeniio obavezni termini konsultacija i pomoći za male maturante, za 

organizaciju i pripremu. Direktorka i predstavnici škole su takođe upitani i da li će ispitivanja i 

kontrolni/pismeni zadaci biti pod nadzorom da se zna ko, šta i kao radi, kojim tempom; jer je 

postojeće stanje takvo da je sve ostavljeno deci i roditeljima da rade sami kod kuće, a nakon 

nastave kakva jeste.  

Direktorka je istakla kako su kontrolni i pismeni već uvršteni u godišnji plan rada, samim tim se 

ne mogu pomerati, ali ističe kako jesu usklađeni sa postojećim uslovima i spremnošću dece. 

Dogovor je da se problemi u starijim razredima rešavaju prvo na nivou razredne nastave, zatim sa 

predmetnim nastavnikom, potom PP službom, a tek onda da se – ako je potrebno – uključi i 

direktorka škole. Nastavnicima će se skrenuti pažnja da povedu računa o obimu gradiva i testova, 

ispitivanje.  

 

5. Tekuća pitanja (obezbeđenje učenika, ishrana učenika u produženom boravku, itd) 

Predata je peticija roditelja iz mlađih razreda da se poboljša ishrana i ne ponovi prošlogodišnji 

dostavljač. 

Ishrana u mlađim razredima: direktorka je ponovila vest da je došlo do promene zakona, 

odnosno pravilnika o izboru dobavljača za hranu prema kojem se treba prilagoditi u formiranju 

tendera i samom izboru. Na sednici je izabran i oformljen komisijski tim iz reda roditelja koji će 

se time baviti i pred Savet roditelja izneti zaključke i predloge za ponuđače. Komisiju čine: Maja 

Magazin, Branko Milić i Živko Rašković. 



Osiguranje učenika: još uvek nije izabrana osiguravajuća kuća, prikupljaju se informacije, ali se 

treba što pre rešiti. Od pristiglih ponuda dve se ne vide jasno, pa će se ponoviti razmatranje.  

Na samom kraju, na pitanje šta se dešava sa V gimnazijom i do kada će učenici ove škole biti u 

našim prostorijama, direktorka je iznela da, prema njenim podacima, ne bi trebalo da budu duže 

od decembra. 

 

Sednica je završena u 19:27. 

 

 

U Beogradu, 24.09.2020. godine 

 

Zapisničar:                                                                                            Predsednik Saveta roditelja: 

Ivana Ćirković                                                                                           Vladimir Obradović 

 

 

 

 


